
 Zápis z 49. jednání školské rady – 12. 10. 2022 

Přítomni:  
členové školské rady 
Za zřizovatele: Mgr. Eva Šímová; Lenka Karalová, starostka Obce Sebranice  
Za zákonné zástupce žáků: Ing. Kamil Votřel 
Za pedagogické pracovníky: Mgr. Jindřich Novotný, Mgr. Andrea Kvasničková 
hosté 
Ředitelka školy: Mgr. Jitka Kučerová   
 
Omluven: Ing. Petr Jiráň  

Program:  

1. Výroční zpráva o činnosti školy (Mgr. Kučerová) 
2. Různé 

Průběh jednání: 

1. Pan předseda Mgr. Jindřich Novotný přivítal přítomné a omluvil Ing. Petra Jiráně.  

Ředitelka školy seznámila přítomné s Výroční zprávou o činnosti školy ve školním roce 
2021/22. Objasnila, že obsah výroční zprávy je částečně upraven novelou vyhlášky 
15/2005. Upřesnila informace o vzdělávání pedagogů, počtu žáků v první třídě (20), 
programech primární prevence a akcích školy. 

Připomínky: 

 Je třeba upřesnit formulaci odstavce Výskyt a evidence problémů v letošním školním 
roce. Nejedná se o vždy o problémy týkající se pouze výuky, ale i běžného života 
žáků. Reálný odhad získává učitel v třídnických hodinách, hodinách občanské a 
rodinné výchovy, pozorováním chování žáků o přestávce a na školních akcích. 

 Doplnit krátkou informaci o naplňování Strategického plánu školy. 

2. Různé 

 Paní ředitelka v reakci na dotaz pana Votřela objasnila pojem Střední článek. Zaveden 
zkušebně pro okresy Svitavy a Semily. Infoservis pro ředitele školy. Setkání probíhají 
online. Zatím pozitivní zkušenosti.  

 Mgr. Jindřich Novotný informoval o nákupu robotů a plánovaném nákupu 3D tiskárny 
do 30 000 Kč. Zatím se zvažuje, jakým způsobem bude využita a jak budou zapojeni 
žáci (např. formou kroužku). 

 Paní ředitelka upřesnila, že má škola celkem 158 žáků – kolik nastoupilo, kdo odešel 
z naší školy, i změny v počtech ukrajinských žáků. 

 Paní starostka se dotázala, kdy je naplánováno další setkání v rámci Strategického 
plánu školy, aby došlo k zhodnocení – co se daří, co ne a jak dále pracovat. Paní 
ředitelka plánuje setkání do konce roku 2022.  

 Paní Mgr. Eva Šímová informovala, že nová paní učitelka 3. třídy poslala objasňující 
mail rodičům, ve kterém pospala, proč dosud nehodnotila žáky a vysvětlila svůj způsob 
práce. Patrně se jednalo na reakci na zprávu některého rodiče. Paní ředitelka o tomto 
nevěděla, ale bude se informovat. Pan zástupce Mgr. Jindřich Novotný nepokládá za 
problém, že v prvním měsíci nebyli žáci hodnoceni – změna vyučujícího, snaha poznat 



 děti, nemoc vyučujícího. Do čtvrtletí by mělo dojít k doplnění známek. 

Usnesení:  

1. Školská rada schválila Výroční zprávu školy pro rok 2021/2022. 

2. Příští zasedání školské rady se uskuteční v Lubné v budově školy 29. 3. 2023 od 16 hodin. 

 

 

Zapsala: Mgr. Andrea Kvasničková 

Ověřil: Mgr. Jindřich Novotný 


